
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 4/2011  Datum: 28. 2. 2011 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) O 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ :  
 

Program Jednání: 

1. Úvod – program 

2. Připomínky zastupitelů 

3. Plán porad zastupitelstva a veřejného zasedání 

4. Smlouva na dotaci zateplení ZŠ 

5. Kácení a prodej topolů 

6. Vodníci – pronájem místnosti v 1. patře 

7. Stanovení poplatků pro Vodníky, Slavoj a p. Ványovou 

8. Věcné břemeno na p.č. 981 a 972/3  

9. Nová rozhlasová ústředna 

10. Žádost o koupi pozemků p.č. 200 a 201/9  v k.ú.  Ledec 

11. Žádost o koupi pozemku p.č. 180/11  

12. Žádost o koupi pozemků p.č. 772/3, 765/7 a 771/4 

13. Zachování železniční trati 015 Heřmanův Městec-Přelouč 

14. Stavební komise – informace  

15. Oprava vikýře – žádost o dotaci 

16. Grant na čp. 5 

17. Žaluzie do budovy ZŠ 

 
Jednání a usnesení: 

add 1. Úvod – program 

 Starosta zahájil poradu a seznámil zastupitele s programem porady. 

add 2. Připomínky zastupitelů 

 

Kol: nepořádek na chodbě v DCHB způsobený novým nájemníkem 
Van: nic závažného – patrně rozlitý čistič 
Sup+Van: kontejnery na odpad-četnost odvozu, umístění 
Sur (příchod v závěru porady): potřeba opravit střechu nad zídkou u zvonice, zateká a 
mrazem odpadává omítka. 



Závěr: Úkol pro členy zastupitelstva: návrhy na umístění 3-4 hnízd se 4  kontejnery 
(papír, sklo bílé, sklo barevné, plasty). 

add 3. Plán porad zastupitelstva a veřejného zasedání 

 

porada starosty 7.3. 2011 nebude 
v pondělí 14.3.2011 od 18 hodin se bude v prostorách zámecké restaurace konat veřejné 
zasedání. 

add 4. Smlouva na dotaci zateplení ZŠ 

 

Van: informace o průběhu prací na zateplení ZŠ 
Starosta informoval o nových skutečnostech v souvislosti se smlouvou o poskytnutí 
dotace ze Státního fondu životního prostředí na akci; musíme se vypořádat se snížením 
dotace o 590 000 Kč. 
Faktury zatím hrazeny z úvěru u ČS. 

add 5. Kácení a prodej topolů 

 

Topoly u Marešáku káceny po kladném vyjádření odborníků; vzhledem k  nedobrému 
stavu mnohých stromů nebude možné požadovat za jejich prodej původně uvažovanou 
částku. 
Místo pokácených topolů budou vysázeny nové stromy (pravděpodobně duby). 
Starosta informoval o žádosti Mysliveckého sdružení Choltice povolit vypouštění   
divokých kachen a umístění hnízdních budek na rybníku Chrtnickém a Marešák 
Závěr: starosta bude obsah žádosti konzultovat s ochranáři . 

add 6. Vodníci – pronájem místnosti v 1. patře 

 
Po diskusi nad žádostí Vodníků o pronájem další místnosti v 1. patře zastupitelé dospěli 
k závěru nedat souhlas k pronájmu této místnosti. 

add 7. Stanovení poplatků pro Vodníky, Slavoj a p. Vanyovou 

 

Vodníky: symbolický poplatek 1 Kč za rok ze vstupného 
Slavoj:  poplatek 1 Kč za rok ze vstupného 
p. Vanyová:  do 50 účastníků akce poplatek 100 Kč na akci 
          nad 50 účastníků poplatek 10% ze vstupného . 

add 8. věcné břemeno -  p.č.981 a 972/3 

 

Starosta informoval o uzavření dohody s p. Fejfarem, která mu bude garantovat pěší  
přístup na jeho zahradu v případě prodeje pozemku, přes který tato cesta vede. 
Dohoda byla podepsána dne 23.2.2011. 

add 9. Nová rozhlasová ústředna 

 
Byla zakoupena, odborná firma provede ještě revizi všech reproduktorů, aby poslech  
byl na všech místech kvalitní. 

add 10. Žádost o koupi pozemků p.č. 200 a 201/9  v k.ú. Ledec 

 
Starosta seznámil zastupitele se žádostmi o koupi výše uvedených pozemků. 
Závěr: Žádosti se nevyhovuje. 

add 11. Žádost o koupi pozemku p.č. 180/11 

 Závěr: zastupitelé neschvalují prodej. 

add 12. Žádost o koupi pozemků p.č. 772/3, 765/7 a 771/4 

 Závěr: zastupitelé doporučují prodej uvedených pozemků za cenu 80 Kč/m2. 

add 13. Zachování železniční trati 015 Heřmanův Městec-Přelouč 

 

Starosta informoval o jednání konaném dne 25.2.2011, které se týkalo budoucnosti 
uvedené železniční trati. Z jednání vyplynulo, že trať bude dále v provozu a vlaky budou 
zachovány ve stávajícím rozsahu. 

add 14. Stavební komise – informace 

 
Předseda stavební komise Ing. Horák seznámil členy zastupitelstva se závěry  
z posledního jednání komise: 



- řešit chodník k ZŠ a MŠ 
- provést přípravu nejnutnější opravy komunikací 
- s využitím dotace realizovat opravu hráze Chrtnického rybníku. 

add 15. Oprava vikýře – žádost o dotaci 

 

Starosta informoval o jednáních souvisejících s havarijním stavem vikýře na budově  
zámku. Je podána žádost o dotaci na opravu vikýře a následně projednán návrh  
smlouvy o dílo. Havarijní stav nutí vybrat dodavatele bezodkladně. 

add 16. Grant na čp. 5 

 

Starosta seznámil zastupitele se změnou podmínek, za kterých se měla rekonstrukce 
budovy čp. 5 původně realizovat a s dopisem České spořitelny, v němž se nedoporučuje 
uzavřít závazek na dofinancování akce z rozpočtu městyse. 
Závěry:  Nepodepsat smlouvu, která bude obsahovat prohlášení o dofinancování  
z rozpočtu městyse. 

add 17. Žaluzie do budovy ZŠ 

 

Předseda finančního výboru M. Šupík informoval o vyhodnocení nabídek 5 firem 
na dodávku a montáž žaluzií.  
Závěr: doporučeno vybrat firmu DOPOS – nejnižší cena + 3 roky záruka. 

  

  

Zapsal: Jan Pavlík 

 


